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Protokół 
z XXV  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 12 grudnia 2012r. w godz.  od 10.00 do 11.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
13 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli Wójt Gminy Mirosław Warczak, Sekretarz Gminy 

Jacek Sosnowski, Skarbnik Gminy Danuta Skuza, Piotr Piwowarczyk kierownik 
RRiGN, Krystian Breski Kierownik RGKiR. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje i wnioski radnych. 
5.  Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu,  
b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 
c) wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
d) upoważnienia Wójta Gminy Liniewo do zawarcia umowy o dotację z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na realizację zadania „Budowa przydomowych oczyszczalni 
ścieków na terenie Gminy Liniewo”, 

e) przystąpienia Gminy Liniewo do „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2012 – 2015, 

f) zmian w budżecie gminy. 
6. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie sesji. 

 
 

Ad.3 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4 Interpelacje i wnioski radnych 
 
Stanisław Burek – już po raz trzeci zgłaszam, że po remoncie lamp w Lubieszynie koło 

Pani Borkowskiej lampa raz gaśnie a raz się zapala. Rozmawiałem już z Panem 

Sekretarzem na ten temat ale jeszcze chciałbym poruszyć temat teraz w Lubieszynie 

Energa rozwieszała informacje o braku prądu poprawiali tę informację trzy raz Pan Peek 

udzielił ludziom urlopu z powodu przewidywanego braku prądu a w rzeczywistości prąd 

był natomiast na następny tydzień prądu nie było cały dzień. Takie sytuacje nie powinny 

mieć miejsca.  

 

Grzegorz Michnowski – pytanie mam do Krystiana dotyczy przetargu na odśnieżanie czy 

ci co wygrani mają płacone od kilometra czy od godziny. Wczoraj była taka sytuacja 

akurat widziałem śniegu za bardzo nie ma a pług jechał nie dość że odśnieżył jak odśnieżył 

jechał bardzo powoli. Myślę że nie ma jeszcze potrzeby aby pługi jeździły oszczędzajmy 

trochę ma jeszcze zasp wiec prosiłbym o rozwagę bo znowu będzie sytuacja że zabraknie 

środków na odśnieżanie. 

 

Ryszard Kruszyński – prosiłbym o informację kto ma jakie rejony.  . 

 
Ad. 5 
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) wyrażenia zgody na służebność przesyłu,  
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto 
jest za podjęciem uchwały. 

 
Radni 13 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
b) wyrażenia zgody na służebność przesyłu,  

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 



SESJA XXV 12 Grudnia 2012r. 

 

Strona 3 z 5 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto 
jest za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c) zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto 

jest za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
d) upoważnienia Wójta Gminy Liniewo do zawarcia umowy o dotację z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na realizację 
zadania „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 
Liniewo”, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e) przystąpienia Gminy Liniewo do „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych 2012 – 2015, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
 

f) zmian w budżecie gminy 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 
Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
  

Wójt – awaria lamp została zgłoszona jeśli w dalszym ciągu nie  jest to naprawione tak 

jak powinno być to zgłosimy to na piśmie, 

- nie spójne informacje o wyłączeniu prądu to coś niedobrego tak nie powinno być, 

reorganizuje pracę przedsiębiorcom i mieszkańcom, informacja musi być przemyślana i 

zgodna ze stanem faktycznym będziemy interweniować w tej sprawie pisemnie, 

- o potrzebie odśnieżenia na danym terenie decyduje sołtys to on zgłasza taką potrzebę i 

podpisuje godziny pracy, zwrócę uwagę Sołtysom aby racjonalnie gospodarowali.   
 

Krystian Breski – tam gdzie była potrzeba odśnieżenia wysłaliśmy nasz pług 

natomiast przetarg wygrała nowa osoba jest to Pan Peek więc to wczorajsze odśnieżanie 

to było tylko zapoznanie się z terenem ani sołtys ani ja nie zgłaszaliśmy potrzeby więc 

zrobił to na własny koszt. 

 

Wójt - realizujemy projekt „Solarna Gmina” instalując ogniwa fotowoltaiczne 

wytwarzające prąd na remizie OSP Wysin, będzie możliwość przyjrzeć się jak funkcjonują 

takie ogniwa ale też dzięki temu obniżymy koszty funkcjonowania obiektów Gminnych. 
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Krystian Breski – braliśmy pod uwagę też montaż wiatraku , jednak koszt eksploatacji 

jest w tym przypadku wysoki, turbiny montowane w wiatrakach wymagają częstej 

konserwacji. 

 

Wójt – 90% wiatraków zostaje zniszczone przez wiatry i silne wichury.  
 

Ad.7 
Wolne głosy i wnioski 
 

Ryszard Kruszyński – walne zgromadzenie Związku Gmin Wierzyca nie wybrało opcji 

proponowanej do naliczania opłaty za śmieci. 

 

Wójt – na posiedzeniu Związku Gmin Wierzyca kiedy mieliśmy przyjąć uchwałę w sprawie 

wybrania możliwości naliczania opat wytoczyła się dyskusja Związek zaproponował 

stawkę 45zł zbyt wysoką  do średniej stawki w województwie. Skórcz wyszedł z propozycją 

opłaty w wysokości 40zł, Lubichowo natomiast zgłosiło stawkę 35zł. Moja propozycja to 

37-38zł, dlaczego Związek przyjął taką stawkę nie jestem w stanie wyjaśnić, będę walczył 

aby moja propozycja  stawki została zaakceptowana, ponieważ cena powinna być jak 

najniższa. 

 

Grzegorz Michnowski – na jakiej podstawie została określona stawka za wywóz 

odpadów. 

 

Wójt – po zgłoszeniu sprzeciwu stawka będzie ponownie kalkulowana. 

 

Jerzy Czapiewski – zbliża się koniec roku chciałbym już teraz podziękować Panu Wójtowi, 

Panu Sekretarzowi, Pani Skarbnik, Panu Krystianowi, Panu Piotrowi za  współpracę w 

kończącym się roku. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.00 
 

  
  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 

                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  


